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VERSLAG 

 

1. Opening en vaststelling agenda 50 
COR-voorzitter Van der Pol opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. Hij feliciteert 

Peter-Paul Verbeek, de nieuwe Rector magnificus van de UvA. Nadat de raadsleden en ambtelijk 
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secretaris zich kort hebben voorgesteld geeft Rector magnificus Verbeek een update over zijn eerste 

vier weken dat hij rector magnificus van de UvA is. 

 55 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  

 

2. Mededelingen 

 

CvB 60 
• Collegevoorzitter Ten Dam dankt de Gezamenlijke Vergadering voor het instemmen met het 

gewijzigde Incidentenbeleid. De GV ontvangt op korte termijn de vastgestelde bijgewerkte 

versie. 

• Collegevoorzitter Ten Dam kondigt aan dat voor de editie van 2024 de opzet voor de mede-

werkersmonitor wordt gewijzigd. Enerzijds wordt gevraagd naar zaken die op dat moment 65 
actueel zijn. Anderzijds zal ook voor een deel worden vastgehouden aan ijkpunten van de 

huidige medewerkersmonitor. De komende medewerkersmonitor zal nog volgens de huidige 

stijl zijn. COR-voorzitter Van der Pol vraagt of met betrekking tot de nieuwe medewer-

kersmonitor het voor de decentrale raden nog wel mogelijk blijft om vragen toe te voegen. 

Ook wil hij weten wanneer de COR feedback kan geven. Collegevoorzitter Ten Dam ant-70 
woordt dat het nog steeds voor de decentrale raden mogelijk blijft om vragen toe te voegen. 

COR-raadslid Donner vraagt hoe het zit met de betrokkenheid van de GOR in relatie tot de 

HvA. Bestuurssecretaris Herweijer antwoordt dat HR in het eerste kwartaal van 2023 con-

tact met de COR zal opnemen over hun betrokkenheid voor de komende medewerkersmoni-

tor van 2023 en van 2024.  75 
COR 

• COR-voorzitter Van der Pol feliciteert het CvB met de goedkeuring van de midterm-review 

van de kwaliteitsafspraken.  

• COR-voorzitter Van der Pol deelt mee dat volgende maand een werklunch met de Gezamen-

lijke Vergadering (GV) en Facility Services is ingepland. 80 
• COR-voorzitter Van der Pol deelt mee dat deze middag een technisch overleg plaatsvindt 

met de GV over de Concept Begroting 2023. 

• Voorzitter Van der Pol vraagt naar de recente nieuwsbrief van BON1 waarin zij de minister, 

de Inspectie, de NVAO en alle universiteiten aanschrijft over de verengelsing van het hoger 

onderwijs wegens schending van de wet. Collegevoorzitter Ten Dam geeft aan dat een aan-85 
tal jaar terug BON zonder succes twee andere universiteiten voor de rechter heeft gedaagd 

over hetzelfde onderwerp. Zij benadrukt dat daarmee de discussie niet over is. De minister 

van OCW heeft aangekondigd in februari 2023 met een beleidsbrief over internationalise-

ring te komen. Ook benadrukt Collegevoorzitter Ten Dam dat het niet de insteek van de 

UvA is om over te gaan naar Engelstalige opleidingen. Er is een aantal opleidingen met 90 
tweetalige tracks en dat werkt goed mits de instroom van internationale studenten kan wor-

den gestuurd. Op dit moment ontbreken daartoe instrumenten. COR-voorzitter Van der Pol 

geeft aan dat het goed is om de discussie te vervolgen wanneer de brief van de minister er is. 

• COR-raadslid Naaraat vraagt of het klopt dat de nieuwe decaan a.i. van ACTA gevraagd is 

om toekomstscenario’s over samenwerkingsverbanden met andere instellingen waaronder 95 
Amsterdam UMC te onderzoeken. Collegevoorzitter Ten Dam antwoordt dat beide Colleges 

van Bestuur, zowel van de UvA als de VU – de decaan a.i. allereerst gevraagd hebben om 

voor rust en transparantie te zorgen. Verder is hem gevraagd verschillende toekomstscena-

rio’s te verkennen. Collegevoorzitter Ten Dam kondigt aan binnenkort deze opdracht met de 

medezeggenschap te zullen delen om mogelijke ruis in de organisatie te voorkomen. 100 
• COR-voorzitter Van der Pol deelt mee dat vanaf september dit jaar met InProces, via ‘mijn 

vergaderingen’ het documentmanagementsysteem wordt gewerkt. Ambtelijk secretaris Na-

gobi-Prins heeft de afgelopen maanden veel tijd besteed om het systeem gebruiksklaar en 

 

1 BON: de Vereniging Beter Onderwijs Nederland, bron: Nieuwsbrief BON d.d. 27 oktober 2022. 



 

 

 

 
Verslag OV208 d.d.  28-10-2022 geagendeerd voor vaststelling op de OV210 d.d. 13-01-2023 

Versie d.d. 11-01-2023 

3 

gebruikersvriendelijk te maken. Het nieuwe systeem – welke in de plaats komt van SURF-

drive - houdt een aanzienlijke verbetering in, omdat dossiers over bepaalde onderwerpen 105 
makkelijker kunnen worden teruggevonden. 

 

3. Vaststelling verslagen: 

 

OV207 d.d. 09-09-2022 110 
COR-Voorzitter Van der Pol deelt mee dat het concept-verslag van d.d. 09-09-2022 gereed is, maar 

dat deze nog niet door alle vergaderdeelnemers is beoordeeld. Voor deze OV worden daarom alleen 

de actiepunten behandeld en deze zijn als volgt: 

 

OV 205 d.d. 10-06-2022 115 
COR 

• COR-voorzitter Van der Pol antwoordt dat de COR signalen binnenkrijgt dat er uren ver-

dwijnen. Afgestemd wordt dat dit onderwerp verlofuren en overuren na het zomerreces con-

creter wordt gemaakt en wordt opgepakt (Actiepunt COR). Aanhouden. 

OV 207 d.d. 09-09-2022 120 
CvB 

• Collegevoorzitter Ten Dam deelt mee dat eerder met het DB is gesproken over betrokken-

heid van de COR bij aanbestedingstrajecten. Tijdens dat overleg is afgesproken dat het CvB 

op korte termijn een memo zal opstellen over dit onderwerp (Actiepunt CvB).  

Collegevoorzitter Ten Dam deelt mee dat het memo bijna gereed is. Juridische Za-125 
ken (JZ) geeft aan dat er in beginsel geen sprake is van formele medezeggenschapsrechten 

behoudens enkele uitzonderingen. Een en ander wordt in het memo nader uitgelegd. Aan-

houden. 

• COR-vicevoorzitter Grassiani vraagt wanneer de COR een officiële reactie van het CvB zal 

ontvangen op de gezamenlijke brief van de COR en de OR-VU over ‘Een korter academisch 130 
jaar’. Collegevoorzitter Ten Dam antwoordt dat het College in de veronderstelling was dat 

de bespreking van dit onderwerp tijdens de vorige OV voldoende was. Uiteraard kan voor 

een schriftelijke reactie worden gezorgd (Actiepunt CvB). De COR heeft een reactie ont-

vangen op d.d. 20-09-2022. Afgehandeld.  

COR-voorzitter Van der Pol geeft aan dat het goed is dat de COR een antwoord 135 
heeft ontvangen, maar daarmee is het probleem niet opgelost. Rector magnificus Verbeek 

antwoordt dat het een goed idee zou kunnen zijn om met meerdere varianten te experimente-

ren, zodat het makkelijker is om een vergelijking te maken. Hij heeft begrip voor deze dis-

cussie, omdat er verschillende belangen mee gemoeid zijn. Het idee is om de piekbelasting 

tegen gaan en werkdruk te verlagen. Anderzijds is het ook van belang dat bepaalde groepen 140 
studenten niet worden benadeeld. Collegevoorzitter Ten Dam antwoordt dat het goed is om 

het gesprek hierover te blijven voeren. 

 

4. Tussentijdse verkiezingen - Stand van Zaken 

COR-Voorzitter Van der Pol deelt mee dat het onderwerp recent in de interne vergadering van de 145 
COR is besproken. Hij legt uit waarom de UvA heeft gekozen om niet verder te gaan met de vorige 

leverancier van de VerkiezingsApp van de UvA. Naast het feit dat verschillende decentrale raden 

geen goede ervaringen hadden met deze leverancier speelde ook een rol dat het bedrijf te klein is 

voor zo een grote organisatie als de UvA. Dit najaar is de UvA met een andere aanbieder in zee ge-

gaan. Recent is vastgesteld dat de software van deze nieuwe aanbieder een beveiligingslek bevat. 150 
Collegevoorzitter Ten Dam vertelt dat vandaag een afspraak gepland staat met deze nieuwe aanbie-

der waarbij de UvA gaat aandringen op een nieuwe pen-test2. COR-raadslid Donner legt heel gede-

tailleerd de achtergrond van dit dossier uit en concludeert onder meer dat het feit dat de vorige pen-

 

2 Een penetratietest of pen-test is een toets van een of meer computersystemen op kwetsbaarheden, waarbij 

deze kwetsbaarheden ook werkelijk gebruikt worden om in deze systemen (rechtmatig) in te breken.  
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test langer dan een jaar geleden is afgenomen een signaal had kunnen zijn. Daarom is het goed dat 

het College al een afspraak had staan voor een nieuwe pen-test. Hij betoogt dat het van belang is 155 
jaarlijks een pen-test uit te voeren, omdat ontwikkelingen op IT-gebied ontzettend snel gaan. Colle-

gevoorzitter Ten Dam antwoordt dat verwacht wordt dat aan het eind van het jaar meer bekend is 

over de resultaten van de pen-test.  

 

5. Stand van zaken - Plagiaatsoftware - UvA stapt over van Ouriginal naar Turnitin Similarity 160 
- Bestuursstaf en diensten (GDE) - Universiteit van Amsterdam 

COR-Voorzitter Van der Pol geeft aan dat hij van een van de raadsleden heeft mee gekregen dat zij 

onaangekondigd een week geen gebruik heeft kunnen maken van de Plagiaat Software Ouriginal.  

Een ander belangrijk punt van aandacht is dat de COR signalen heeft gekregen dat feedback 

van medewerkers over Ouriginal niet is meegenomen bij de aanbesteding die heeft geleid tot de 165 
overstap naar Turnitin Similarity. Hij hoort regelmatig van collega’s dat een aantal zaken van Ouri-

ginal niet goed werken en het was opportuun geweest als deze feedback van docenten zou zijn mee-

genomen in het aanbestedingsproces. Collegevoorzitter Ten Dam geeft aan dat de nieuwe plaggi-

aatsoftware een improved version inhoudt.  

Met betrekking tot de vraag over het meenemen van feedback van docenten en over de time-170 
line van de communicatie over de overstap naar nieuwe plagiaatsoftware geeft Collegevoorzitter Ten 

Dam het volgende aan. De DLO-board heeft in samenwerking met de faculteiten onderzoek gedaan 

naar de kwaliteit van Ouriginal in de periode september 2021-april 2022. Zij hebben hierbij vooral 

gekeken naar zaken die niet goed lopen en wat moet worden verbeterd. De conclusie van het onder-

zoek heeft geleid tot de overstap naar Turnitin Similarity en in mei van dit jaar zijn de belangrijkste 175 
betrokkenen binnen de faculteit (o.a. onderwijsdirecteuren, voorzitters examencommissies, GALOP, 

TLC-managers) hierover geïnformeerd. Op voorspraak van de faculteiten is ervoor gekozen om 

eindgebruikers kort voor de overstap (begin oktober) te informeren. De overgang is 26 oktober geef-

fectueerd; er is voor zover bekend geen onderbreking van de beschikbaarheid van plagiaatcontrole 

geweest. 180 
COR-raadslid Markaki geeft aan dat het handig zou zijn geweest als de Opleidingscommis-

sies (OC’s) ook zitting hadden genomen in de klankbordgroep. Collegevoorzitter Ten Dam bena-

drukt dat de overstap naar deze nieuwe aanbieder een getrapt en zorgvuldig proces is geweest. Het 

beeld dat docenten zijn overvallen door deze overstap is niet het beeld dat het College heeft. 

 COR-voorzitter Van der Pol geeft aan dat de COR gaat nadenken over hoe de COR in de 185 
toekomst meer bij dit processen betrokken kan worden. Daarnaast vraagt hij tot slot of het archief 

van Ouriginal ook wordt overgezet naar Turnitin Similarity. COR-raadslid Donner bevestigt dit met 

tekst en uitleg.  

 

6. Instemmingsverzoek beleid Gezond Beeldschermwerk 190 
COR-voorzitter Van der Pol geeft aan dat de COR een aantal vragen heeft geformuleerd die met het 

College zijn gedeeld. Collegevoorzitter Ten Dam gaat vervolgens stapsgewijs door de vragen heen. 

De conclusie van de bespreking van de vragen is dat het College een groot aantal zaken heeft opge-

helderd. Als belangrijkste punten van aandacht zijn de volgende onderwerpen genoemd: 

- communicatie van dit nieuwe beleid naar de medewerkers toe; en  195 
- het feit dat het instemmingsverzoek beleid Gezond Beeldschermwerk wèl te maken 

heeft met hybride werken, maar geen voorschot op het nog op te stellen beleid over hy-

bride werken inhoudt3. 

  

7. UvA-uitwerking sectorplan Corona 200 
Collegevoorzitter Ten Dam geeft aan dat het College het Sectorplan Corona heeft ontvangen van het 

ministerie van OCW. Het document houdt een raamwerk in van verschillende scenario’s en het 

College heeft deze scenario’s nader ingevuld en recent met de CSR besproken. Nadat de COR zijn 

 

3 Deze vragen en opmerkingen zijn neergelegd in de brief van de COR met kenmerk COR 22u018, hier te vin-

den: https://www.uva.nl/over-de-uva/organisatie/beleid-ondersteuning-medezeggenschap/centrale-onderne-

mingsraad-uva/adviezen/adviezen.html 

https://www.uva.nl/over-de-uva/organisatie/beleid-ondersteuning-medezeggenschap/centrale-ondernemingsraad-uva/adviezen/adviezen.html
https://www.uva.nl/over-de-uva/organisatie/beleid-ondersteuning-medezeggenschap/centrale-ondernemingsraad-uva/adviezen/adviezen.html


 

 

 

 
Verslag OV208 d.d.  28-10-2022 geagendeerd voor vaststelling op de OV210 d.d. 13-01-2023 

Versie d.d. 11-01-2023 

5 

opmerkingen heeft gedeeld met het College tijdens deze OV, zullen de opmerkingen van beide 

gremia worden verwerkt in de leidraad UvA-uitwerking sectorplan Corona. 205 
COR-raadslid Van Woerden dankt het College voor de UvA-uitwerking van het sectorplan Co-

rona en geeft aan dat de COR veel punten uit het sectorplan Corona ondersteunt. Bij afwezigheid 

van de voorzitter van de Commissie HRM licht hij een aantal punten toe die extra aandacht verdie-

nen. Hij heeft hierbij twee kernopmerkingen. Hij betoogt dat het van belang is dat er op lokaal ni-

veau beslissingen worden genomen rondom Corona zodat er ruimte is voor maatwerk op lokaal ni-210 
veau. Hij signaleert verder dat op de werkvloer niet altijd even duidelijk is welke escalatieroute voor 

handen is om een eventueel Corona gerelateerd probleem snel op te pakken. COR-raadslid Van 

Woerden geeft aan dat de COR daarnaast het punt van communicatie van belang vindt. Het College 

zou meer informatie beschikbaar kunnen stellen over de voorwaarden voor het opschalen van de Co-

ronamaatregelen en over preventiemogelijkheden, zoals bijvoorbeeld het stimuleren van het dragen 215 
van mondkapjes, het aanwezig zijn van CO2-meetapparatuur in de werkgroep ruimtes en collegeza-

len, het bieden van testmateriaal en het activeren van de Corona-updates op de website van de UvA. 

Daarnaast geeft hij aan dat er zorgen zijn over het de mogelijkheid dat ‘snotterende studenten’ min-

der snel geneigd zullen zijn een tentamen over te slaan omdat de extra tentamenkans wegens Corona 

niet meer onverkort geldt.   220 
Collegevoorzitter Ten Dam erkent het belang van preventie en geeft aan dat de overheid de sce-

nario’s heeft opgesteld. De UvA volgt de overheid en zal dus niet eerder opschalen. Niettemin gaat 

de UvA kijken naar preventieve maatregelen, zoals aanbieden van gratis zelftests ook al worden 

deze niet meer door de overheid vergoed. Daarnaast kan de GGD-prikbus wellicht weer worden in-

gezet op de campus. Vragen of men extra rekening kan houden met elkaar is gewoon normaal men-225 
selijk verkeer. Dat kan je vragen, maar niet eisen. Het punt over de tentamens blijft een risico dat 

niet voorkomen kan worden. Proctorio mag alleen ingezet worden als er geen ander alternatief is. 

Rector magnificus Verbeek geeft aan dat de afgelopen twee jaar hebben laten zien dat een cohort aan 

studenten en medewerkers kampt met mentale en sociale problemen ten gevolge van de Corona-

maatregelen. Hij geeft aan dat het College continu onderzoekt hoe het onderwijs op de campus zorg-230 
vuldig kan worden gecontinueerd. Dat geldt ook voor studenten met immuniteitsproblemen waar de 

CSR aandacht voor heeft gevraagd. Het College heeft vervolgens onder meer toegezegd om een rou-

tekaart op te stellen om deze groep te helpen.  

 Collegevoorzitter Ten Dam antwoordt met betrekking tot de vraag over maatwerk op lokaal 

niveau en de te volgen escalatieroute het volgende. Zij geeft aan dat het uitgangspunt is dat eventu-235 
ele issues op decentraal niveau moeten worden opgelost. Deze oplossingen mogen niet tegen het 

centraal vastgestelde kader in gaan, maar er is  relatief veel speelruimte voor de faculteiten. Rector 

magnificus Verbeek vult hierbij aan dat er alom praktijkvoorbeelden aanwezig zijn. Het is zaak hier-

uit lering te trekken. Het Centrale Crisis Team kan worden opgeschaald wanneer de situatie dat eist. 

De invulling van de scenario’s’ zijn gebouwd op de ervaringen van de afgelopen twee jaar. COR-240 
raadslid Van Woerden is nog niet overtuigd over het genoemde pad van de decentrale aanpak en il-

lustreert dit aan de hand van verschillende voorbeelden. Collegevoorzitter Ten Dam antwoordt dat 

de staande procedure voorop staat en dat houdt in dat de problemen allereerst op decentraal niveau 

dienen te worden opgelost. Pas daarna kan bekeken worden of er een aanvullende stap buiten de fa-

culteit nodig is. 245 
COR-raadslid Kjos vraagt wie verantwoordelijk is voor de uitwerking van het sectorplan op cen-

traal niveau. Collegevoorzitter Ten Dam antwoordt dat Jaap Weijermans, Hoofd Integrale Veiligheid 

de leiding heeft.  

COR-voorzitter Van der Pol vraagt naar het vervolg. Collegevoorzitter Ten Dam antwoordt dat 

de gegeven feedback van de COR op het Sectorplan Corona waardevol is. Het sectorplan zal met 250 
aanscherpingen vanuit onder andere de COR en CSR worden vastgesteld. 

 

8. Rondvraag  

COR-raadslid Van Woerden vraagt naar de wijze van de borging van de accreditatie van vakken. Hij 

illustreert aan de hand van voorbeelden dat er geen sprake van uniformiteit is op dit gebied. Hij stelt 255 
voor om dit onderwerp een keer te bespreken c.q. te agenderen. COR-voorzitter Van der Pol geeft 



 

 

 

 
Verslag OV208 d.d.  28-10-2022 geagendeerd voor vaststelling op de OV210 d.d. 13-01-2023 

Versie d.d. 11-01-2023 

6 

aan dat het onderwerp ook verwant is aan het Toets-dossier en daarover heeft de COR eerder vragen 

over gesteld. Collegevoorzitter Ten Dam geeft aan dat het onderwerp gerelateerd is aan de kwali-

teitsbewaking van het onderwijs. Zij zal hier nader naar kijken en komt erop terug (Actiepunt CvB). 

 260 
COR-voorzitter Van der Pol dankt alle aanwezigen en sluit de vergadering om 10:47 uur. 

 

De 209e Overlegvergadering vindt plaats op vrijdag 2 december 2022 

09:00-11:00 uur, hybride 

 265 

Openstaande actiepunten  

N.a.v. OV 205 d.d. 10-06-2022 

COR 

• COR-voorzitter Van der Pol antwoordt dat de COR signalen binnenkrijgt dat er uren verdwijnen. Af-

gestemd wordt dat dit onderwerp verlofuren en overuren na het zomerreces concreter wordt gemaakt 

en wordt opgepakt (Actiepunt COR). Aanhouden 

N.a.v. OV 207 d.d. 09-09-2022 

CvB 

• Collegevoorzitter Ten Dam deelt mee dat eerder met het DB is gesproken over betrokkenheid van de 

COR bij aanbestedingstrajecten. Tijdens dat overleg is afgesproken dat het CvB op korte termijn een 

memo zal opstellen over dit onderwerp (Actiepunt CvB). Aanhouden. 

N.a.v. OV 208 d.d. 28-10-2022 

CvB 

De wijze van de borging van de accreditatie van vakken is niet uniform (Commissie O&O COR): Colle-

gevoorzitter Ten Dam geeft aan dat onderwerp gerelateerd is aan de kwaliteitsbewaking van het onderwijs. 

Zij zal hier nader naar kijken en komt erop terug (Actiepunt CvB). 

 


